
Præsentation - Sheena Banks 
 

Præsentation af Sheena Banks i forbindelse med opstilling som suppleant til Stabyhoun Klubbens 

generalforsamling. 

 

Jeg hedder Sheena, jeg er 40 år, jeg er gift med Jacob, vi bor i Svendborg. Tilsammen har vi 4 piger 

næsten alle teenagere nu.  

Af de 4 firbenede har vi to tæver, Lucca fra ´18 og Fie fra ´22, samt min gamle hest som jeg hygger med.   

 

Jeg har været medlem i Dansk Stabyhoun Klub siden vi fik vores første stabyhoun i ´18. Jeg har værdsat 

og beundret det fællesskab der er omkring vores fuldstændige fantastiske race.  

Jeg har et stærkt ønske om at promovere vores hunderace vidt og bredt, faktisk uanset hvor jeg kommer 

ønsker jeg at fortælle om stabyhoun racen, så jeg må lægge lidt bånd på mig selv en gang imellem. Det 

er jo ikke alle der ønsker at få snakket et øre af.  

I ´21 tog jeg DKK opdrætter uddannelse, med hvalpeplaner i tankerne. Sammen med det valgte jeg at 

søge kennelmærket StabySkye. I 2022 kom mit første kuld til verden. 

Jeg har altid haft hunde i min opvækst og så langt tilbage jeg husker har vi drønet rundt på udstillinger, 

gået til hundetræning, deltaget i hundelejre, så arbejdet med hunde som makkere i min hverdag ligger 

helt naturligt.  

 

Jeg har en passion omkring vores race, klubben og arbejdet derigennem. Jeg vil rigtig gerne stå klar som 

suppleant i klubben.  

Da jeg ikke har mulighed for at komme i dag, sender jeg hermed mit kandidatur til posten som suppleant 

i DASK bestyrelsen.  

 

Venlig Hilsen  

Sheena Banks 

 


